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Ik vind het belangrijk om te benadrukken dat ik mij in algemene zin zorgen maak 
over de alsmaar stijgende collectieve zorguitgaven en de houdbaarheid van het 
stelsel. Die zorg heb ik ook als het gaat om de gevolgen op termijn van een 
eventuele erkenning van de SEH-arts als specialisme. Het is mijn taak om de 
financiële en de personele houdbaarheid van de zorg voor nu en de toekomst te 
bewaken en te voorkómen dat er nog meer druk op het zorgstelsel komt te staan. 
Gelet hierop, en gelet op de toekomst van de acute zorg en de rol van de SEH-arts 
en alle medisch specialisten daarin, hecht ik eraan randvoorwaarden met u af te 
spreken en is het voor mij ook van belang dat u deze onderschrijft. De 
randvoorwaarden zijn de volgende: 
 

1. Een SEH-afdeling heeft op dit moment een zogenaamd ‘open format’. Dit 
houdt in dat op een SEH een breed scala aan medisch specialisten kan 
werken die als poort-arts patiënten rechtstreeks, zonder tussenkomst van 
anderen, in behandeling kunnen nemen. De poort-arts doet dit zowel 
monodisciplinair als in multidisciplinair teamverband. Dit open format van 
de SEH is van essentieel belang om hoogwaardige acute klinische zorg te 
leveren, als onderdeel van de keten van zorg voor acute patiënten, van 
opname tot herstel. Het is dan ook belangrijk dat het open format met het 
huidige profiel en de huidige wijze van samenwerking ook in de toekomst 
behouden blijft. 
 

2. De wettelijke erkenning van de SEH-arts als specialisme mag er niet toe 
leiden dat er in de toekomst nieuwe eisen of verplichtingen worden gesteld 
aan het profiel van de SEH-arts, de inrichting van een SEH en in het 
bijzonder met betrekking tot de aanwezigheid van specifieke medisch 
specialisten op een SEH. 
 

3. De wettelijke erkenning van de SEH-arts als specialisme vindt plaats op 
basis van de huidige driejarige opleiding tot SEH-arts met een 
generalistisch profiel. Dit betekent dat het huidige generalistische profiel 
van de SEH-arts behouden blijft en er in de toekomst geen sub-
specialismen worden ontwikkeld. In aansluiting op het huidige 
specialismelandschap van de FMS zal ik opleidingsfinanciering, na de 
erkenning, beschikbaar stellen en inzetten voor een driejarige opleiding. 
Hiernaast is het belangrijk dat de rol van de poort-arts acute zorg 
onderdeel blijft van de opleiding van de betreffende medisch specialisten.  

 
Deze randvoorwaarden zijn nodig om de houdbaarheid van de zorg in de toekomst 
te bewaken. Daarom acht ik het, gelet op genoemd juridisch en beleidsmatig 
kader, van groot belang dat de NVSHA en de FMS deze randvoorwaarden 
onderschrijven en uitdragen, en dat zij geen initiatieven ontwikkelen die hiermee 
niet in overeenstemming zijn.  
 
Graag zie ik een gezamenlijke schriftelijke brief van u tegemoet waarin u de 
bovenstaande randvoorwaarden onderschrijft, zodat ik dan spoedig een besluit 
kan nemen op de aanvraag.   
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Een afschrift van deze brief, zal ik conform verzoek van de vaste commissie voor 
Volksgezondheid, Welzijn en Sport ook naar de Tweede Kamer sturen3.  
 
Hoogachtend, 
 
de minister van Volksgezondheid,  
Welzijn en Sport, 
 
 
 
 
Ernst Kuipers 

 
3 2023Z12915 




